



变更营业场所及业务调整公告

尊敬的客户：

基于业务策略的调整，恒生银行（中国）有限公司天津分行于 2014 年 6 月 27 日（营业日终）撤销首层营业柜台 [包括银行自动取款机（ATM）在内]。

自 2014 年 6 月 30 日起，在该营业柜台开展的零售业务将转入恒生银行（中国）有限公司天津津门支行，支行地址：天津市和平区张自忠路 156 号增 3 号铺；另外，在上述营业柜台开展的对公非现金业务将转入恒生银行（中国）有限公司天津分行，分行地址：天津市和平区南京路 189 号津汇广场写字楼 2 座 1601 室。

恒生银行(中国)有限公司
天津分行
2014年6月23日

Notice of Branch Relocation and Business Adjustment

Dear Customers,

Because of adjustment in our business strategy, Hang Seng Bank (China) Limited Tianjin Branch will close the counter [Including ATM] on the ground floor on 27Jun 2014 .

With effect from 30 Jun 2014, the Retail Banking and Wealth Management Services will be transferred to Tianjin Jinmen Sub-branch. (Sub-branch Address: Plus 3, No.156 Zhangzizhong Road, Heping District, Tianjin, China). Our Commercial and Corporate Banking Non-cash Services will be relocated to Unit 1601, The Exchange Tower 2, No.189 Nanjing Road, Heping District, Tianjin, China.

Hang Seng Bank (China) Limited
Tianjin Branch